



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P20094

Preparing for the HKDSE Examination Results Release Day
「迎接 721 放榜講座」

The Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) examination results will be released on 21st July, 2021. In order to help our students make good preparation for further studies or employment, we are organizing a briefing for parents and students on “Preparing for the HKDSE Examination Results Release Day” on 14th July, 2021. You are cordially invited to attend the briefing with your child.

In the briefing, we will share with you the latest information on multiple pathways and disseminate important information from the EDB and other organizations. We will also furnish you with useful counseling and stress management skills. It is hoped that our students will be better supported to face all challenges on the HKDSE examination results release day. The details of the briefing are as follows:

香港中學文憑考試的成績將於 2021 年 7 月 21 日公布，為幫助學生在升學或就業方面作好準備，本校訂於 7 月 14 日舉行「迎接 721 放榜講座」的學生及家長簡介會，除各中六學生必須出席外，亦誠邀各位家長出席。

舉辦是次簡介會的目的是希望為學生提供多元出路的最新資訊，介紹輔導及壓力管理的技巧，以迎接文憑試放榜日。簡介會的詳情如下：

Date 日期：	14 th July, 2021 二零二一年七月十四日 (Wednesday 星期三)
Event 活動：	Preparing for the HKDSE Examination Results Release Day 「迎接 721 放榜講座」
Time 時間：	7:30pm – 9:00pm 晚上七時三十分至九時
Target Group 對象：	Secondary 6 Students and Parents 中六學生及家長
Venue 地點：	Zoom
Teacher-in-charge 負責老師：	Ms. Tam Wai Yee 譚惠儀

Please sign the online reply slip on or before 2nd July 2021 (Friday) and indicate your attendance.
敬請 家長於七月二日前填妥網上回條並賜覆是否出席活動。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

23rd June 2021 二零二一年六月二十三日

